
Vragen PvdA-fractie in vragenuur Forum Samenleving 3 december

Betreft:

IB 19 120 en andere IB en aanvullende raadsinfo over de Sinterklaas-intocht op 23 november:

De gemeenteraad is voorafgaand aan de intocht en vlak na de intocht meerdere keren geïnformeerd 
over de organisatie en de besluiten van de gemeente om de intocht en de aangekondigde 
demonstratie in goede banen te leiden. Hoe evalueert B en W haar eigen aanpak tijdens de intocht in 
Rijswijk op 23 november? Welke mogelijke leerpunten zijn op dit moment al te trekken voor de 
organisatie en de rol van de gemeente in 2020?

IB 19 118 (Groot Project Organisatieontwikkeling):

Er staat veel op de rol voor de komende jaren. Dat is in de IB verder niet uitgesplitst naar 2020 en 
volgende jaren? Krijgen we hier op een later moment nog meer informatie over? Hoe kan anders 
getoetst worden of doelstellingen binnen een bepaalde termijn zijn behaald?

Bijna alle grote veranderingen dienen binnen het bestaande budget gerealiseerd te worden. Is dit 
wel realistisch?

IB 19 128 Plan van aanpak jaarwisseling

Waarom is de keuze gevallen op de Bomenbuurt en de Strijp als proefwijken voor een vrijwillig 
vuurwerkvrije zone/straat? Er zijn volgens ons wel meer wijken/straten die aan de criteria voldoen. 
Hoe vindt actieve communicatie vanuit de gemeente plaats richting de beide proefwijken? Hoe vindt 
communicatie plaats naar andere wijken? Moedigt de gemeente in de communicatie vrijwillig 
vuurwerkvrije zones aan? Gaat u ook nadrukkelijk handhaven in deze proefwijken wanneer de 
afspraken geschonden worden?

De PvdA wil graag IB 19 121 (inspectierapport kwetsbare kinderen) agenderen voor een volgend 
Forum

Namens de PvdA-fractie, Wil van Nunen


